
Hrvatska: Osječki gradonačelnik želi novu kogeneraciju u Osijeku

Na jučerašnjoj sjednici osječkog Gradskog vijeća bilo je riječi i o poništenom natječaju za
gradnju TE-TO Osijek. Odgovarajući na pitanje vijećnika Krešimira Bubala (HDSSB) što je
razlog poništenja natječaja za izgradnju elektrane i kada će biti raspisan novi, gradonačelnik
Ivan Vrkić je rekao kako je dobio neslužbenu informaciju da su u pitanju proceduralne
pogreške te da će s novom Vladom razgovarati o tome da se investicija spasi. Na Bubalovu
tvrdnju kako je očito riječ “o predizbornom natječaju” Vrkić je rekao kako o tome da je u
pitanju ozbiljna inicijativa, a ne predizborni trik, govori i podatak da je grad za tu investiciju
već prihodovao dva milijuna kuna komunalnog doprinosa te kako ne vjeruje da je riječ o
predizbornom potezu.
izvor: energetika-net.com


